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Eladó Családi ház, 60 m2, 4 427 m2 telek, Tápiószőlős
8 000 000 Ft ( ~20 304 € )

Tápiószőlősön a főúttól pár száz méterre, telek áron eladó egy
felújítandó házikó.

Adatlap sorszáma: #696900262

Szobák: 1

Építési mód: Vegyes

Belső állapot: Felújítandó

Külső állapot: Felújításra szoruló

Fűtés: Kandalló

Építés éve: 1950

Kilátás: Vegyes

Komfort: Félkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Saját kút

Gáz: Gázcsonk a telken

Csatorna: Derítő

Telefon: Nincs

Tv: Nincs

Internet: Nincs

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: I

Az Ön kapcsolattartója:

Hegedűsné Gallai Krisztina
Területi képviselő

+36 70 152-1110
gallai.krisztina.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Tápiószőlősön a főúttól pár száz méterre, telek áron kínálom eladásra ezt a

felújítandó házikót!

Az ingatlan két utcára nyílik, a telek mérete 4400 m2, idővel akár telek

felosztást követve tovább is értékesítheti az új tulajdonosa. Olyan családoknak

ajánlom, akik képesek időt, pénzt és energiát nem kímélve, saját stílusokhoz

alakítani otthonukat, hétvégi házukat. Akik szeretnek visszaemlékezni a régi

nagyszülőinkre, ahol a búbos kemencében sült kenyér, vagy a gerendás

mennyezeten lógó petróleumlámpa a képzeletünkben megjelennek. Ceglédtől

15 km-re, a 311- es mentén, a fővárostól 1 órára érhető el.

Központ 10 – 15 perc távolságra, ahol kormányhivatalok, és különböző üzletek

érhetőek el, a mindennapi élet fenntartásához. Az épület eleje tégla, a hátsó

része pedig vályogból épült, a tetőszerkezete megfelelő állapotban van, de

belülről, felújításra szorul. Régi fa nyílászárókkal felszerelt,  a

szobákban padlószőnyeg és linóleum, a folyosó és az előtér pedig kő burkolattal

borított. Az udvari részről van egy kamra, ahol ki lett építve a padlásfeljáró. A

régi stílusú gerendás mennyezet ép minden helyiségben. A fürdőszoba

kialakítása már az új tulajdonosra vár. Fúrt kút az udvaron, villany bevezetve,

gáz csonk pedig a telken. Amennyiben Önnek csupán a terület és a telek az ami

szimpatikus, és építkezni szeretne, rendelkezünk olyan kivitelezővel,

aki segíti Önt új otthona meg építésében. Könnyűszerkezetes - acélvázas, illetve

rönk ház építését vállalják minőségi anyagokból, és remek szakemberekkel. Egy

kis ízelítő a kivitelező cég kínálatból, a képek között.

Jöjjön nézze meg tegyen ajánlatot!! Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon!

Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse bizalommal az Otthon Manager

referenseit!

Mi segítünk elérni a céljait, az ország bármely területén! Amennyiben egy

kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége, tanácsadónk számos bank kínálatából

választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

In Tápiószőlős, ein paar hundert Meter von der Hauptstraße entfernt, biete ich

dieses Haus zur Renovierung zu einem Grundstückspreis zum Verkauf an!

Das Anwesen öffnet sich auf zwei Straßen, die Größe des Grundstücks ist 4400

m2, in der Zeit kann es durch den neuen Besitzer weiterverkauft werden. Ich

empfehle es Familien, die in der Lage sind, ihre Wohnung oder ihr

Wochenendhaus ihrem eigenen Stil anzupassen, ohne Zeit, Geld und Energie zu

scheuen. Diejenigen, die gerne in Erinnerungen an unsere Großeltern von früher

schwelgen, wo das Brot im Weizenofen gebacken wurde oder eine

Petroleumlampe von der Balkendecke hing. Es liegt 15 km von Cegléd entfernt,

an der 311, und 1 Stunde von der Hauptstadt.

Das Stadtzentrum ist 10 bis 15 Minuten entfernt, wo Regierungsstellen und

verschiedene Geschäfte für das tägliche Leben zu finden sind. Die Vorderseite

des Gebäudes ist aus Ziegeln und die Rückseite aus Lehm, die Dachkonstruktion

ist in gutem Zustand, aber das Innere ist renovierungsbedürftig. Es hat alte

Holzfenster, Teppich und Linoleum in den Zimmern und Steinfußboden im Flur

und in der Eingangshalle. Im Innenhof befindet sich eine Speisekammer, in der

der Dachboden ausgebaut wurde. Die alten Balkendecken sind in allen Zimmern

erhalten. Das Badezimmer ist bereit für den neuen Besitzer. Im Hof gibt es einen

Bohrbrunnen, Strom ist angeschlossen und ein Gasanschluss befindet sich auf

dem Grundstück. Wenn Ihnen die Gegend und das Grundstück zusagen und Sie

bauen möchten, haben wir einen Bauunternehmer, der Ihnen beim Bau Ihres

neuen Hauses helfen wird. Sie bauen Häuser in Leichtbauweise - Stahlrahmen

und Blockhäuser - mit hochwertigen Materialien und erstklassigen Fachleuten.

Ein kleiner Vorgeschmack auf das Angebot des Bauunternehmens, siehe Bilder.

Kommen Sie und schauen Sie sich um und machen Sie ein Angebot!! Für weitere

Informationen und zur Vereinbarung eines Termins rufen Sie bitte an!

Wenn Sie am Kauf oder Verkauf interessiert sind, wenden Sie sich bitte an die

Referenzen des Hausverwalters!

Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, in jeder Region des Landes!

Sollten Sie ein günstiges Darlehensangebot benötigen, werden unsere Berater

nach einem kostenlosen Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von

Banken das für Sie am besten geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

In Tápiószőlős, a few hundred meters from the main road, I offer for sale this

house for renovation at a plot price!

The property opens onto two streets, the size of the plot is 4400 m2, in time it

can be resold by the new owner. I recommend it to families who are able to

adapt their home or weekend house to their own style, without sparing time,

money and energy. Those who like to reminisce about our grandparents of old,

where bread baked in a wheat oven or a kerosene lamp hanging from a beamed

ceiling come to mind. It is 15 km from Cegléd, along the 311, and 1 hour from

the capital.

Centre 10 - 15 minutes away, where government offices and various shops are

available to maintain daily life. The front of the building is brick and the rear is

adobe, the roof structure is in fair condition but the interior is in need of

renovation. It has old wooden windows, carpet and linoleum in the rooms, and

stone flooring in the hallway and entrance hall. In the courtyard there is a pantry

where the attic has been built. The old style beamed ceilings are intact in all

rooms. The bathroom is ready for the new owner. Drilled well in the yard,

electricity is connected and gas stub is on the plot. If it is just the area and the

plot that appeals to you and you want to build, we have a contractor who will

help you build your new home. They build lightweight - steel frame and log

homes with quality materials and top professionals. A small taste of what the

contractor has to offer, see pictures.

Come and have a look and make an offer!! For more detailed information and to

make an appointment please call! If you are interested in buying or selling, feel

free to contact the Home Manager's references!

We can help you achieve your goals, in any area of the country! Should you

need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one for

you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


